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Protokoll vid styrelsemöte med SPF-Seniorerna Kvarnen 11 november 2022. 

 Lokal: Livbojen 

 Närvarande: Inger Edling, Pia Flodin, Jan Gunnarsson, Jan Henriksson och Yvonne 

Werneman. 

Frånvarande: Håkan Söderberg och Anders Kinch. 

Gäst: Diakon Per Franzén. 

Inger hälsade alla välkomna och ett särskilt välkomnande till Per, som var där för att 

berätta om ofrivillig ensamhet. Det finns många i vår församling som är ensamma. Vi 

talade om att driva ett ”ensamhetsprojekt” tillsammans, kyrkan och SPF. Behovet finns 

och Per kan vara oss behjälplig med studiematerial. Vi jobbar vidare med frågan. 

Efter att Per gått öppnades mötet. 

 

§240. Mötets öppnande. 

Ordförande Inger öppnade mötet. 

 

§241. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes. 

 

§242. Diverse protokoll och rapporter från aktiviteter. 

 Inger rapporterade från diverse möten hon varit på. Till exempel mötet med 

Samrådsgruppen och ordförandedagen den 3 november, som även Jan Henriksson 

deltog i. 

Från civilförsvarsförbundet informerades om hur krisberedskapen är organiserad, men 

även vilket ansvar vi som medborgare har, så vi klarar oss vid större oförutsedda 

händelser. 

Nätbedrägerierna ökar och uppfinningsrikedomen för att försöka lura oss är stor. Det 

viktigaste är att aldrig lämna ut sitt Bank-ID eller kontokortsnummer till någon som 

ringer upp dig på telefonen eller kommer på besök. Har vi lämnat ut dessa uppgifter 

tar det bara sekunder innan våra besparingar kan vara borta.  
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Skulle vi felaktigt få ett swishat belopp till oss och om någon vill ha beloppet flyttat till 

annat konto----GÖR INTE DETTA! Kontakta polisen eller bank i stället! 

Datum att lägga på minnet. 

Hjärnkollen blir den 2 mars 2023 med distriktsfinal den 4 maj. 

Möte med nya funktionärer blir den 14 mars 2023 på Katrinebergs folkhögskola. 

70-årsfirande för Distriktet blir den 10 juni 2023. 

Kurs i gåfotboll blir på Katrinebergs folkhögskola 21 april. En kvinna och en man från 

varje förening får delta. 

 

§243. Föregående protokoll. 

Föregående protokoll godkändes och undertecknades. 

 

§244. Föregående månadsmöte. 

Vi konstaterade att föregående månadsmöte blivit mycket lyckat.  

 

§245. Ekonomi. 

Jan informerade om budgeten och vi resonerade kring skilda poster. 

 

§246. Medlemmar. 

Vi är idag 518 medlemmar och 8 vänmedlemmar. Under 2022 har vi fått 21 nya 

medlemmar.  

Välkomstbrev skickas ut till alla nya medlemmar. Vi diskuterade om vi skall ha någon 

form av träff för nya medlemmar där vi kan informera på plats. Inget beslut togs. 

 

§247. Jullunch. 

Jullunchen för våra medlemmar, som är 85+, är under kontroll. Jan Gunnarsson 

ombesörjer logistiken till restaurangen. 
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§248. Rabatten på Hemköp. 

Varje torsdag får vi som är medlem i SPF 6% på inköp, mot uppvisande av 

medlemskort, på Hemköp i Haverdal. Detta har fallit mycket väl ut. 

 

§249. Decembermötet. 

12 december blir årets sista månadsmöte. Då underhåller Bengt-Göte Bengtsson med 

musik. Amaryllisar delas ut till våra aktivatörer med flera. 

 

§250. Programmet för 2023. 

Pia har fått färdigt programmet för nästa år. Det blir blandat med både underhållning 

och föredrag. 

Kenneth Persson och Pia Flodin i resekommittén har varit på resa till Kosta för att 

eventuellt ordna något för föreningens medlemmar nästa år. Allt var gratis med 

bussresa och olika sevärdheter i och runt Kosta.  

Vårt trafikombud, Sven Olsson, kommer att ordna en bilutflykt i maj månad 2023. 

 

§251. Material från gymnastiken. 

Det finns en hel del material i föreningens materialskåp på Haverdalshallen, som inte 

används. Bland annat fleecefiltar, hantlar m.m. Vi beslöt att skänka filtarna till Ukraina. 

 

§252. Folkhälsoveckan. 

Vi kommer att försöka planera någon eller några aktiviteter under folkhälsoveckan, 

vecka 19, 2023.  

 

§253. Övriga frågor. 

Vi har uppdaterat och skickat in föreningens uppgifter till Kommunens 

föreningsregister. Kenneth Persson och Jan Henriksson står som kontaktpersoner. 

Ny hyra för Livbojen är 180 kronor/gång. 
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§254. Nästa styrelsemöte. 

Nästa styrelsemöte blir den 6 december. Nästa månadsmöte blir den 12 december.  

Kaffe: Inger tar glögg och Yvonne tar kaffe och kaka.  

 

 

………………………………………………               ……………………………………………………………. 

   Ordförande Inger Edling                                         Sekreterare Yvonne Werneman 

  

 

 

 

 

 

 

 


